

## News

2300987\_HEADER\_RIST\_GR117\_800x400\_EN



### EN:

#### Your home and auto insurance plan has generated surplus earnings!

Did you know? In 2023, surplus earnings of over \$6.4 million will be redistributed to members of the Bell home and auto group insurance plan<sup>1</sup>.

If you had a Bell home or auto group insurance policy in force on December 31, 2022, you'll receive \$125 per auto insurance policy and \$100 per home insurance policy in October. Stay tuned!

Learn more about The Personal: [thepersonal.com/bell](https://thepersonal.com/bell)

The Personal refers to The Personal General Insurance Inc. in Quebec and The Personal Insurance Company in all other provinces and territories. The Personal® and related trademarks are trademarks of The Personal Insurance Company, used under licence. Certain conditions, limitations and exclusions may apply<sup>1</sup>. A \$125 payment will be issued for each auto insurance policy in force on December 31, 2022, and a \$100 payment will be issued for each home insurance policy in force on December 31, 2022. The payments will be issued in October 2023 according to the client's payment method on file for each eligible home or auto insurance policy.

2300987\_HEADER\_RIST\_GR117\_800x400\_FR



### FR:

#### Votre régime d'assurance de groupe auto et habitation a généré des surplus!

Le saviez-vous? En 2023, plus de 6,4 millions \$ seront partagés, sous forme de surplus, entre les participant(e)s du régime d'assurance de groupe auto et habitation de Bell<sup>1</sup>.

Les participant(e)s du régime qui avaient un contrat d'assurance auto et/ou habitation en vigueur au 31 décembre 2022 recevront, en octobre, **125 \$ par contrat d'assurance auto** et **100 \$ par contrat d'assurance habitation**<sup>1</sup>. Restez à l'affût!

En savoir plus sur les offres de La Personnelle: [lapersonnelle.com/bell](https://lapersonnelle.com/bell)

La Personnelle désigne La Personnelle, assurances générales inc. au Québec et La Personnelle, compagnie d'assurances dans les autres provinces et territoires. La marque La Personnelle<sup>MD</sup> ainsi que les marques de commerce associées sont des marques de commerce de La Personnelle, compagnie d'assurances, employées sous licence. Certaines conditions, exclusions et limitations peuvent s'appliquer. <sup>1</sup>. Un montant de 125 \$ sera remis par contrat d'assurance auto en vigueur au 31 décembre 2022 et un montant de 100 \$ sera remis par contrat d'assurance habitation en vigueur au 31 décembre 2022. Les montants seront versés en octobre 2023, conformément au mode de paiement du client, pour chaque police d'assurance auto ou habitation admissible.